
Oświadczenie złożone 

przez senatora Stanisława Koguta 

na 37. posiedzeniu Senatu 

w dniu 16 marca 2017 r. 

Oświadczenie skierowane do ministra infrastruktury i budownictwa Andrzeja Adamczyka 

Szanowny Panie Ministrze! 

27 lutego br. Naczelny Sąd Administracyjny w składzie 7 sędziów orzekł, iż pozostawanie nieruchomości 

we władaniu PKP bez udokumentowanego prawa w sposób określony w art. 38 ust. 2 ustawy  

z 29 kwietnia 1985 r., o gospodarce gruntami i wywłaszczaniu nieruchomości oznacza, że nieruchomość ta 

należała w dniu 27 maja 1990 r. do rad narodowych i terenowych organów administracji państwowej stopnia 

podstawowego – ze wszystkimi tego skutkami prawnymi (uchwała NSA I OPS 2/16). 

Zwracam się do Pana Ministra z prośbą o informację, jakie działania resort zamierza podjąć, by rozwiązać 

problem wynikający dla polskich kolei z takiego interpretowania prawnych uwarunkowań gospodarowania 

nieruchomościami kolejowymi, jakie przyjął w tej uchwale sąd. 

Stanisław Kogut 

 


